
L’AFA de l’institut Francisco de Goya, amb CIF G-61148219  i domicili  al carrer Garriga i Roca

número 21, 08041 de Barcelona, correu electrònic afaiesgoya@gmail.com ,

EXPOSA  A  ANNA  VERA  I  MERCÈ  MASSA,  MEMBRES  DEL  CONSORCI

D'EDUCACIÓ DE BARCELONA:

- Que l’institut Francisco de Goya està dintre del Pla Digital impulsat pel Departament

d’Educació.

- Que l’alumnat del nostre centre estudia amb llibres electrònics i tenir ordinador és una

eina imprescindible per a la vida acadèmica, ja que sense ordinador no poden treballar.

- Que  encara  no  ens  ha arribat  la  dotació  de  180  ordinadors  que  el  Consorci  havia

promès que ens lliuraria fa tres cursos lectius. 

- Que des de l’AFA, com a representants de les famílies, trobem indignant l’ injustificat

retard en l’aplicació del Pla Digital,  donat que el subministrament dels ordinadors és

“conditio sine qua non” per a què els alumnes puguin desenvolupar-se acadèmicament.

- En data 1 de desembre de 2022  vam reclamar la dotació de 180 ordinadors per al

nostre centre mitjançant un correu electrònic a la Sra. Rosana Fernández Ruiz, de la

Unitat de Tecnologies de la Informació i la Comunicació de la Direcció d’Atenció a la

Comunitat Educativa (veure annex).

- Que la resposta de la Sra. Fernández reconeix el lliurament, al febrer de 2021, de 286

equips per dotar els nivells educatius de 1r i 2n de batxillerat i 3r i 4t d’ESO, però que

ens mancaria  rebre els  equips pels  nivells  educatius de 1r i  2n de l’ESO,  seguint  el

desplegament general d’equips per l’alumnat en el marc del Pla d’Educació Digital de

Catalunya,  és  a  dir,  mancarien  180 ordinadors  per  cobrir  les  necessitats  reals  dels

alumnes que estan cursant els estudis actualment al centre.

- Que la nostra  AFA torna a  reclamar  els  ordinadors per  l’alumnat mitjançant correu

electrònic de data 4 de gener de 2023 i  ja no obté resposta (veure annex).

- Que el nou alumnat de 1r de l’ESO que s’incorpora el curs 2023/2024 necessita que el

Consorci els provingui de 90 ordinadors per poder desenvolupar amb normalitat la seva

vida acadèmica. 

- Que no  som l’únic  centre educatiu  del  Districte  d’Horta-Guinardó  que es  troba  en

aquesta situació. Ens consta que l’institut Joan Brossa pateix també les conseqüències

de la manca d’equips informàtics entre el seu alumnat.



Per tot això,

DEMANA A ANNA VERA I MERCÈ MASSA:

- Que ens doteu amb la màxima celeritat i,  en tot cas, abans de començar  el curs al

setembre vinent, dels 270 ordinadors que necessitem: 180 ordinadors  corresponents

als cursos de 1r i 2n ESO (de fa tres cursos lectius), més els  90 ordinadors necessaris

per començar 1rESO el nou curs escolar 2023-2024.

- Que,  en  cas  de  no  poder  lliurar-nos  aquests  270  ordinadors,  actueu  de  manera

immediata (abans del setembre vinent) per solucionar el greu problema que ens està

ocasionant a nivell  acadèmic,  oferint-nos una alternativa pràctica com podria ser un

contracte de lloguer dels dispositius (rènting) o donant-nos una dotació econòmica per

a què els comprem nosaltres. 

Barcelona, 14 de maig de 2023

Junta de l’AFA de l’Institut Francisco de Goya


